

Narrative Essay (Story): A country you would like to visit/ A favourite place/ My favourite place/ My favourite holiday destination

In your class, you have been talking about a place that you like to visit. In about **100 words**, write an **essay** about a celebration. You **must** use the notes below to help you.

A country you would like to visit/ A favourite place/ My favourite place/ My favourite holiday destination/ A place I would like to visit 你想去的国家/ 最喜欢的地方/ 我最喜欢的地方/ 我最喜欢的度假胜地/ 我想去的地方

- **What is the name of the place/ Which country it is/ Where is this place** 这个地方叫什么名字/是哪个国家/这个地方在哪里
- **Why do you like the place/ Why is it your favourite/ What you like about it/ What your favourite foods are** 你为什么喜欢这个地方/为什么它是你最喜欢的/你喜欢它什么/你最喜欢的食物是什么
- **What can you do there/ What to do there** 你能在那里做什么/在那里做什么
- **Will you go there again** 你会再去那里吗
- **Would you recommend it to others** 你会推荐给其他人吗?

My 1._____ place is Japan. I believe Japan offers a unique experience for visitors. It's my favourite place because 2._____ like Tokyo are amazing for their 3._____ technology, trendy fashion, and new innovative ideas. I'm also drawn to Japan's natural beauty, from the iconic cherry blossoms in spring to peaceful mountains like Mount Fuji and hot springs.

我最喜欢的地方是日本。我相信日本能为游客带来独特的体验。我之所以喜欢日本, 是因为像东京这样的城市以其先进的科技、潮流时尚和新颖的创意而令人惊叹。日本的自然美景也深深吸引着我, 从春天标志性的樱花, 到富士山等宁静的山脉和温泉。

One of the foods I would love to eat in Japan is sushi. It is 4._____, delicious, and beautifully prepared, especially in Japan where it's made with great

5._____. I'd also like to try ramen, a popular noodle soup that comes in different flavors like shoyu (soy sauce) and miso.

我在日本最想吃的食物之一是寿司。寿司新鲜美味, 而且制作精美, 尤其是在日本, 寿司的制作技艺精湛。我还想尝尝拉面, 这是一种很受欢迎的面条汤, 有酱油和味噌等多种口味。

There are many fun and 6._____ things to do in Japan. I can visit beautiful temples and shrines, like the 7._____ Fushimi Inari in Kyoto. Moreover, I can explore busy cities like Tokyo, where I will find tall buildings, shopping streets, 8._____ fun places like Tokyo Disneyland. I can also ride the shinkansen (bullet train) and see the countryside. Visiting Mount Fuji, relaxing in a traditional hot spring (onsen), and 9._____ a sumo wrestling match are also exciting activities that I can do in Japan.

在日本有很多有趣的事情可以做。我可以参观美丽的寺庙和神社, 比如京都著名的伏见稻荷大社。此外, 我还可以探索像东京这样繁华的城市, 那里有高楼大厦、购物街, 以及像东京迪士尼乐园这样的好去处。我还可以乘坐新干线, 欣赏乡村风光。游览富士山, 在传统的温泉里放松身心, 以及观看相扑比赛, 这些都是我在日本可以做的令人兴奋的事情。

Complete the essay above with the given answers below. 根据下面给出的答案完成上面的文章。

fresh	and	skill	cities
interesting	favourite	watching	famous
advanced			

**** If the question is about **** 如果问题是关于

My favourite holiday destination & has these two points to be explained 我最喜欢的度假胜地&有这两点需要解释

1. Will you go there again? 你还会再去那里吗？
2. Would you recommend it to others? 您会推荐它给其他人吗？

Then, write your essay as below: 然后, 按如下方式撰写你的文章:

If I have the chance to visit Japan again, I will definitely take up the 10. _____! There is still so much to explore, like new cities, hidden places, and 11. _____ seasons. Each time feels like a new adventure like enjoying snowy views in Hokkaido, or trying more delicious food. Japan has a 12. _____ charm that makes you want to return again and again.

如果有机会再次访问日本, 我一定会抓住机会! 日本还有太多值得探索的地方, 比如新的城市、鲜为人知的景点和不同的季节。每一次都感觉像是一次新的冒险, 比如欣赏北海道的雪景, 或者品尝更多美味的食物。日本有一种独特的魅力, 让人想一次又一次地回到这里。

I would also definitely recommend Japan to others! It's a wonderful place with something for everyone. It's also very 13. _____, clean, and the people are friendly and 14. _____. Visiting Japan is not just a trip, it's a memorable experience that I think many people would truly enjoy.

我绝对会向大家推荐日本! 那里很棒, 每个人都能找到自己喜欢的。这里非常安全、干净, 人们友好又礼貌。去日本不仅仅是一次旅行, 更是一次难忘的经历, 我想很多人都会非常享受。

different	safe	polite	special
opportunity			